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Vindt u het ook zo saai worden in de Nederlandse golfpolder? Nog maar 

een paar jaar geleden rollebolde de hele sector vrolijk over elkaar heen. De 

greenkeepers met de NVG over de in hun ogen gebrekkige golf-cao, de NGF 

met de NVG over wie nu werkelijk de grootste heeft in de sector en ga zo 

maar door. Ik mag het misschien niet zeggen, en ik bevestiging ongetwijfeld 

wat hardnekkige vooroordelen die er leven over het optreden van de pers,  

maar als vakblad is zo’n periode wel genieten. En in de golfsector nog 

eens extra. Als je in de voetbalwereld de pest hebt aan iemand, dan zeg 

je dat het liefst in the open. In golf niet; daar hou je voor de ogen van het 

kerkvolk een mythe in stand die vol zit met gemeenplaatsen als respect 

en gemeenschappelijk belang. Om dan vervolgens, als de camera’s zijn 

uitgeschakeld, elkaar zwarter te maken dan ooit voor mogelijk zou worden 

gehouden in de voetbalwereld. Nogmaals, ik mag het dus niet zeggen en ik 

schaam mij op voorhand, maar als journalist is dat smullen. Wat dat betreft 

is het nu behelpen. 

Onze golfpolder staat bijna onder water en verkeert in crisis. Wat doen de 

belangrijkste partijen dus: ze zijn het gruwelijk met elkaar eens. Afgrijselijk 

braaf de hele dag met elkaar eens, en zowel voor als achter de coulissen 

wordt volstrekte eensgezindheid betracht. Het meest bijzondere daarbij 

is dat er eigenlijk niet meer getwijfeld wordt aan de dominante rol die de 

Nederlandse Golf Federatie in de sector heeft. De NGF is de natuurlijke 

leider en de overige partijen mogen best een stukje meetoeteren in het 

golforkest, maar wel onder de voorwaarden en het dirigentschap van de 

Federatie. 

De vraag is overigens of dat allemaal zo erg is. Oké, voor ons wel, maar 

daar gaat het natuurlijk niet om. Voor de sportieve prestaties niet; die zijn 

nog nooit zo goed geweest als de afgelopen jaren. Voor de broodnodige 

checks-and-balances is het toch wel goed dat er weer wat tegenvuur 

komt. Aan de andere kant was het gekissebis over paspoorten en GVB’s 

ook weinig verheven en in de discussie ging het waarschijnlijk geen enkel 

moment over waar het nu echt over zou moeten gaan: hoe krijg je meer 

mensen die meer gaan golven? Want dat lijkt me het echte doel van 

iedereen in de golfsector. Raar toch, dat we daar zo weinig over horen?
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